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Building plot 1,000 m² with pond – Rájov, Černice (Český Krumlov district)
For sale: Building plot of 1,000 m² located in the quiet village of Černice, part of the Mojné municipality, just a few minutes from Český Krumlov and České Budějovice. The land is oriented to the south and west, with electricity on site and the possibility of connection to water supply and sewer.
The zoning plan allows the construction of a family house (bungalow or 1 floor + attic, up to 9 m height). Buildable area: max. 25% of the plot, total 35%.
A small pond (approx. 70 m³) fed by natural springs is situated behind the planned house, usable also for rainwater retention.
Excellent accessibility thanks to the new D3 motorway – quick drive to České Budějovice, Prague or Austria.
For more details, photos and PDF documents, please visit our website: www.auprol.cz
Contact: Jaroslav Polák, +420 777 941 971.

DE
Baugrundstück 1.000 m² mit Teich – Rájov, Černice (Bezirk Český Krumlov)
Zum Verkauf: Baugrundstück von 1.000 m² in dem ruhigen Dorf Černice, Teil der Gemeinde Mojné, nur wenige Minuten von Český Krumlov und České Budějovice entfernt. Süd- und Westausrichtung, Strom vorhanden, Wasser- und Kanalanschluss möglich.
Der Bebauungsplan erlaubt den Bau eines Einfamilienhauses (Bungalow oder 1 Etage + Dachgeschoss, bis 9 m Höhe). Bebauung bis max. 25 % des Grundstücks, gesamt 35 %.
Auf dem Grundstück befindet sich ein kleiner Teich (ca. 70 m³), gespeist von natürlichen Quellen – auch geeignet als Regenwasserspeicher.
Sehr gute Erreichbarkeit über die neue Autobahn D3 – schnelle Verbindung nach České Budějovice, Prag oder Österreich.
Weitere Informationen, Fotos und PDF-Dokumente finden Sie auf unserer Website: www.auprol.cz
Kontakt: Jaroslav Polák, +420 777 941 971.



Stránka 1 z 1
spol. AUPROL s.r.o., IČ: 24236705, DIČ: CZ24236705, Datum vzniku a zápisu: 5. listopadu 2012 u Městského soudu v Praze, 
sídlo Radětice u Bechyně, 391 65, vložka C 29783, vedená u Krajského soudu v Českých Budějovicích, 
e-mail: info@auprol.cz , mob. č. +420 776 517 981

image1.png
l'AU PROL www.auprol.cz




